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PROTOKÓŁ Nr II/2014 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 8 grudnia 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  p. Lesław Kuczyński otworzył o godzinie 17:30 obrady II sesji Rady 

Gminy Leszno w dniu 8 grudnia 2014r. Powiedział,  że sesja została zwołana przez Komisarza 

Wyborczego. Następnie odczytał postanowienie o zwołaniu II sesji Rady Gminy Leszno wraz z 

porządkiem obrad, po czym powitał Wójta, Zastępcę Wójta, p. Skarbnik, Przewodniczącą Gminnej 

Komisji Wyborczej w Lesznie oraz radnych, sołtysów i mieszkańców gminy. Przewodniczący  

poinformował, że listę obecności podpisało 14 radnych, a więc posiedzenie jest prawomocne.  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji; 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta. 

3. Sprawy różne 

4. Zakończenie obrad.  

 

Ad. 2 

Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  poprosił Panią Joannę Bieńko Przewodniczącą 

Gminnej Komisji Wyborczej w Lesznie o wręczenie Panu Andrzejowi Cieślakowi zaświadczenia            

o wyborze Wójta Gminy. 

Pani Joanna Bieńko – Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Lesznie  powiedziała, że już 

po raz trzeci wręcza p. Andrzejowi nominację na stanowisko Wójta Gminy Leszno. Stwierdziła, że 

władza jest po to by dawać możliwość służenia innym. Życzyła Wójtowi służebności  we władzy, 

dobrych i mądrych postanowień oraz dużo pomysłowości, twórczości oraz wsparcia ze strony nowo 

wybranej Rady Gminy. Następnie wręczyła Panu Andrzejowi Cieślakowi zaświadczenie o wyborze 

na Wójta Gminy Leszno. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poprosił Pana Andrzeja Cieślaka o złożenie 

ślubowania, a wszystkich zgromadzonych o powstanie. 

Pan Andrzej Cieślak  - Wójt Gminy złożył wobec Rady Gminy ślubowanie o następującej treści: 

„Obejmując Urząd Wójta Gminy uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony 

mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy” Tak mi 

dopomóż Bóg.   

Pani Joanna Bieńko – Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Lesznie  pożegnała się                  

i opuściła obrady. 

Pan Andrzej Cieślak  - Wójt Gminy  podziękował wszystkim za zaufanie jakim po raz kolejny został 

obdarzony przez mieszkańców naszej gminy. Poprosił radnych i sołtysów o przekazanie jego 

podziękowań mieszkańcom. Szczególne podziękowania skierował do członków gminnej komisji 

wyborczej oraz do członków obwodowych komisji wyborczych. Podziękował za wsparcie 

pracownikom urzędu, a szczególnie p. Skarbnik i swojemu zastępcy p. Grzegorzowi 

Banaszkiewiczowi, który oczywiście w dalszym ciągu będzie pełnił funkcję Zastępcy Wójta. 

Stwierdził, że ostatnie dwie kadencje były bardzo udane, dlatego życzył zarówno radnym jak                  

i sołtysom tak zgodnej i owocnej pracy jak dotychczas. Powiedział, że mieszkańcy w wyborach 

poparli działania Wójta i radnych poprzedniej kadencji dając im mandat zaufania na kolejne 4 lata.  
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Wyraził nadzieję, że ambitne plany i założenia o jakich była mowa w programach wyborczych uda 

się zrealizować przynajmniej w 70%.  

Ad. 3 

Sprawy różne 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poprosił, żeby na dzisiejszej sesji w sprawach 

różnych omawiać tylko sprawy organizacyjne, natomiast wszystkie inne sprawy bieżące zostawić 

do omówienia na kolejne posiedzenie Rady Gminy.  

Powiedział, że kolejna już III sesja Rady Gminy odbędzie się dnia 11 grudnia br. ( w czwartek), 

godz. 17:30, a następna IV sesja odbędzie się najprawdopodobniej 17 grudnia br., ale to zostanie 

jeszcze ustalone.  

Przypomniał o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego przez radnych w ciągu 30 dni od 

dnia złożenia ślubowania.  

Zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych? 

Nikt nie zgłosił spraw różnych.  

 

Ad.4 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

posiedzenie Rady Gminy o godzinie 17:40. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

             /-/ Lesław Kuczyński   

 

 

 

 

 

 

 

 

        
Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


